



## 專業分齡組 Professionals Age Category

\*Class P1-P5: 分齡組第一名至第三名得獎者將獲參與總決賽之資格，所有參與總決賽之賽手將與弦樂團共同演奏伴奏作表演

Top three winners of Age Categories (Class P1-P5) will qualify for Final Rounds and all the final rounds contestants will be performed with Orchestra.

組別編號 Class No.	組別名稱 Class	年齡組別及曲目要求 Age & Repertoire	報名費 (HKD)
P1	專業分齡A組 Professionals Age Category A	出生於2016-2020年 自選曲目5分鐘以內 或 以5分鐘以內選彈 Level 3 曲目 或 指定之協奏曲目選段 Born 2016-2020, max 5 mins - Free choice or an excerpt from Level 3 listed, or one the concerto listed in 5 mins	550
P2	專業分齡B組 Professionals Age Category B	出生於2013-2015年 自選曲目6分鐘以內 或 以6分鐘以內選彈 Level 3的Turkish March 或 指定之協奏曲目選段 Born 2013-2015, max 6 mins - Free Choice or an excerpt from Turkish March from Level 3, or one of the concerto listed in 6mins	600
P3	專業分齡C組 Professionals Age Category C	出生於2009-2012年 自選曲目8分鐘以內 或 以8分鐘以內選彈 Level 3的Turkish March 或 指定之協奏曲目選段 Born 2009-2012, max 8 mins - Free choice or an excerpt from Turkish March from Level 3, or one of the concerto listed in 8mins	700
P4	專業分齡D組 Professionals Age Category D	出生於2003-2008年 自選曲目10分鐘以內 或 以10分鐘以內選彈指定之協奏曲目選段 Born 2003-2008, max 10 mins - Free Choice or an excerpt from One of the concerto listed in 10mins	800
P5	專業分齡E組 Professionals Age Category E	出生於1992-2002年 自選曲目10分鐘以內 或 以10分鐘以內選彈指定之協奏曲目選段 Born 1992-2002, max 10 mins - Free Choice or an excerpt from One of the concerto listed in 10mins	800

### 專業分齡組 指定協奏曲組 曲目要求 Concerto Repertoire Requirement of Professionals Age Category

香港區選拔賽：按指定分鐘自選曲目 或 按指定協奏曲目要求選段 \*如參賽者選彈協奏曲目，可選擇只彈獨奏評分、自備背景音樂或伴奏演奏，評判只會按照參賽者個人演出表現評分

GRAND OPUS 決賽：按指定協奏曲目要求演奏並由大會管弦樂團伴奏；專業組參賽者需要購買自己的樂譜，我們強烈推薦 Henle Verlag 或 Barenreiter 的 URTEXT 版本，這是與管弦樂隊一起演奏的最佳和最準確的樂譜。

Hong Kong Preliminary Round: Selected pieces according to the specified minutes or excerpts according to Concerto Repertoire Requirement of Professionals Age Category. \*If the contestant chooses to play the concerto, he or she can choose to play only the solo training score with own music background or accompany the performance, and the judges will only score according to the contestant's individual performance.

GRAND OPUS Finals: Perform the whole piece according to the Concerto Repertoire Requirement of Professionals Age Category and be accompanied by the Organizer orchestra. The competitors of Professional group needs to purchase their own music score. We highly recommend the URTEXT editions by Henle Verlag, or Barenreiter, which are the best and most accurate score to perform with the orchestra.

#### Level 3

\*香港區選拔賽：按指定分鐘自選曲目 或 按指定協奏曲目要求選段  
Hong Kong Preliminary Round: Selected pieces according to the specified minutes or excerpts according to Concerto Repertoire Requirement of Professionals Age Category.

\*GRAND OPUS 決賽：按指定曲目要求演奏並由大會管弦樂團伴奏  
GRAND OPUS Finals: Perform the whole piece according to the Concerto Repertoire Requirement of Professionals Age Category and be accompanied by the Organizer orchestra.

#### 專業分齡A組可選 Available for Professionals Age Category A

- My Heart Will Go On - Celine Dion
- Howl' Moving Castle - Joe Hisaishi (Merry-Go-Round of Life)
- Ashitaka and San - Joe Hisaishi
- River Flows in You - Yiruma
- Kiss The Rain - Yiruma
- Moonlight Sonata - Beethoven
- Clair de lune - Debussy
- Nocturne in E flat - Chopin
- Nocturne in C sharp minor - Chopin

#### 專業分齡A/B/C組可選 Available for Professionals Age Category A/B/C

- Turkish March - Mozart

#### List of Concerto

\*香港區選拔賽：按指定分鐘自選曲目 或 按指定協奏曲目要求選段  
Hong Kong Preliminary Round: Selected pieces according to the specified minutes or excerpts according to Concerto Repertoire Requirement of Professionals Age Category.

\*GRAND OPUS 決賽：按指定曲目要求演奏並由大會管弦樂團伴奏  
GRAND OPUS Finals: Perform the whole piece according to the Concerto Repertoire Requirement of Professionals Age Category and be accompanied by the Organizer orchestra.

#### 專業分齡A-E組 Available for Professionals Age Category A-E

- Bach Piano Concerto D minor BWV 974, First Movement
- Bach Piano Concerto F minor BWV 1056, First Movement
- Haydn Piano Concerto No.11 D major, Hob. XVIII/11, First Movement
- Mozart Piano Concerto No. 12 K.414, First Movement
- Mozart Piano Concerto No. 17 K.453, First Movement
- Mozart Piano Concerto No. 20 K.466, First Movement
- Mozart Piano Concerto No. 21 K.467, First Movement
- Mozart Piano Concerto No. 23 K.488, First Movement
- Beethoven Concerto No.1, First Movement
- Grieg Piano Concerto in A minor, First Movement



# GRAND OPUS

INTERNATIONAL PIANO COMPETITION

## 普及分齡組 Amateur Age Category

\*Class A1-A5: 協奏曲組第一名至第三名得獎者將獲參與總決賽之資格，所有參與總決賽之賽手將與弦樂團共同演奏伴奏作表演

Top three winners of Concerto Categories (Class A1-A5) will qualify for Final Rounds and all the final rounds contestants will be performed with Orchestra.

組別編號 Class No.	組別名稱 Class	年齡組別及曲目要求 Age & Repertoire	報名費 (HKD)
A1	普及分齡A組 Amateur Age Category A	出生於2016-2020年 自選曲目5分鐘以內 或 以5分鐘以內選彈Level 1 或 以上的指定協奏曲目選段 Born 2016-2020, max 5 mins - Free choice <b>or</b> an excerpt from Level 1 listed below <b>or</b> higher in 5mins	500
A2	普及分齡B組 Amateur Age Category B	出生於2013-2015年 自選曲目5分鐘以內 或 以5分鐘以內選彈Level 2 或 以上的指定協奏曲目選段 Born 2013-2015, max 5 mins - Free choice <b>or</b> an excerpt from Level 2 listed below <b>or</b> higher in 5mins	500
A3	普及分齡C組 Amateur Age Category C	出生於2009-2012年 自選曲目5分鐘以內 或 以5分鐘以內選彈Level 3的指定協奏曲目選段 Born 2009-2012, max 5 mins - Free choice <b>or</b> an excerpt from Level 3 listed below in 5mins	550
A4	普及分齡D組 Amateur Age Category D	出生於2003-2008年 自選曲目6分鐘以內 或 以6分鐘以內選彈Level 3的指定協奏曲目選段 Born 2003-2008, max 6 mins - Free choice <b>or</b> an excerpt from Level 3 listed below in 6mins	650
A5	普及分齡E組 Amateur Age Category E	出生於1992-2002年 自選曲目6分鐘以內 或 以6分鐘以內選彈Level 3的指定協奏曲目選段 Born 1992-2002, max 6 mins - Free choice <b>or</b> an excerpt from Level 3 listed below in 6mins	700

## 普及分齡組 指定協奏曲目要求 Concerto Repertoire Requirement of Amateur Age Category

香港區選拔賽：按指定分鐘自選曲目 或 以按指定協奏曲目要求選段 \*如參賽者選彈協奏曲目，可選擇只彈獨奏評分、自備背景音樂或伴奏演奏，評判只會按照參賽者個人演出表現評分

GRAND OPUS 決賽：按指定協奏曲目要求彈奏全首並由大會管弦樂團伴奏；參賽者在報名參加比賽時必須使用Grand Opus Competition提供的樂譜。這是為了避免不同版本的樂譜之間的任何錯誤或差異。

Hong Kong Preliminary Round: Selected pieces according to the specified minutes or excerpts according to Concerto Repertoire Requirement of Amateur Age Category. \*If the contestant chooses to play the concerto, he or she can choose to play only the solo training score with own music background or accompany the performance, and the judges will only score according to the contestant's individual performance.

GRAND OPUS Finals: Perform the whole piece according to the Concerto Repertoire Requirement of Amateur Age Category and be accompanied by the Organizer orchestra. It is compulsory for the competitors to use the sheet music provided by Grand Opus Competition when registering for the competition. This is to avoid any errors or differences between different versions of the music score.

香港區選拔賽：按指定分鐘自選曲目 或 以按指定協奏曲目要求選段 Hong Kong Preliminary Round: Selected pieces according to the specified minutes or excerpts according to Concerto Repertoire Requirement of Amateur Age Category.  GRAND OPUS 決賽：按指定協奏曲目要求彈奏全首並由大會管弦樂團伴奏 GRAND OPUS Finals: Perform the whole piece according to the Concerto Repertoire Requirement of Amateur Age Category and be accompanied by the Organizer orchestra.	Level 1	Ode to Joy - Beethoven Für Elise - Beethoven	普及分齡A組可選 Available for Amateur Age Category A
	Level 2	Für Elise - Beethoven One Summer's Day - Joe Hisaishi My Heart Will Go On - Celine Dion	普及分齡B組可選 Available for Amateur Age Category C
	Level 3	My Heart Will Go On - Celine Dion Howl' Moving Castle - Joe Hisaishi (Merry-Go -Round of Life) Ashitaka and San - Joe Hisaishi River Flows in You - Yiruma Kiss The Rain - Yiruma Moonlight Sonata - Beethoven Clair de lune - Debussy Turkish March - Mozart Nocturne in E flat - Chopin Nocturne in C sharp minor - Chopin	普及分齡C/D/E組可選 Available for Amateur Age Category C/D/E